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ДАБДП 
 

 
 

Безопасна Универсална Мобилност 
 

 

 
 ПРОТОКОЛ 
 ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОбщКБДП ЕЛХОВО 
 
 05.09.2023 г. 
  

 

 

Днес, 5.09.2023 г. от 11,00 часа се проведе  присъствено заседание на ОбщКБДП Елхово.  

На заседанието взеха участие: 

 

Председател на ОбщКБДП: Пепа Кючукова – зам.кмет на община Елхово.  

 

Членове на ОбщКБДП: 

1. Андон Колев Андонов-гл.специалист в отдел“ТСУС“ при община Елхово 

2. арх.Емилия Кузова Русева –гл.архитект на община Елхово 

3. инсп.Георги Арабаджиев – полицейски инспектор в РУП-Елхово 

4. инсп. Николай Христов Георгиев- РС ПБЗН-Елхово 

5. Георги Стоянов Иванов - гл.специалист  в отдел  ИРД при ОПУ-Ямбол, чрез упълномощеното от 

него лице Йордан Марков Йорданов служител при ОПУ-Ямбол 

Не взеха участие: 

1. Татяна Славова – старши експерт по предучилищно образование при РУО-Ямбол 

2. д-р Стефан Капинков- лекар, началник отделение ФСМП-Елхово 

3. Тодор Кръстев Великов –началник „ВиК“ ЕООД клон Елхово 

 

 

На срещата присъства и Атанаска Каишева в качеството и на секретар на ОбщКБДП. 

 

Всички членове на комисията получиха покана за участие в заседанието на ОбщКБДП и дневен 

ред, които бяха изпратени по електронна поща или дадени на хартиен носител. 

 

Председателя на ОбщКБДП г-жа Пепа Кючукова, обяви наличието на кворум, откри заседанието и 

представи дневния ред. 

 

Дневен ред :  

1. Писмо с вх.№66-01-93/26.07.23г. от МВР Районно управление-Елхово относно 

поставена вертикална маркировка в началото на общински път JAM 2030 пътен знак 

№В-18 „Забранено влизането на ППС с маса с товар по-голяма от означената-с цифрово 

означение „ 12t“. 

 

2. Разни 
 

ПО ТОЧКА 1 ОТ ДНЕВНИЯ РЕД 

Точка 1 от дневния ред „Писмо с вх.№66-01-93/26.07.23г. от МВР Районно управление-

Елхово относно поставена вертикална маркировка в началото на общински път JAM 2030 
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пътен знак №В-18 „Забранено влизането на ППС с маса с товар по-голяма от означената-

с цифрово означение „ 12t“.” 

   Председателя на ОбщКБДП г-жа Пепа Кючукова  поздрави всички участници в заседанието и 

представи на комисията запитване от МВР Районно управление-Елхово относно поставена 

вертикална маркировка в началото на общински път JAM 2030 пътен знак №В-18 „Забранено 

влизането на ППС с маса с товар по-голяма от означената-с цифрово означение „ 12t“, като 

подробно им разясни че не са намерени  писмени данни  относно възникналата необходимост и от 

кого през изминалите години е поставен пътния знак. Предложи на членовете на комисията да 

обсъдят дали да продължи  ограничаващата забрана на знак №В-18 за движение на ППС с маса с 

товар по-голяма от 12t или той да бъде демонтиран. 

Инсп. Г.Арабаджиев повдигна темата знака да бъде премахнат, тъй като ограничава движението 

на селскостопанска техника през периода по прибиране на селскостопанската реколта. Андон 

Андонов гл.специалист в отдел“ТСУС“ при община Елхово категорично се противопостави на 

предложението за премахване на знака, тъй като при км. 2+000 от  общински път JAM 2030 преди 

с.Жребино има изградено мостово съоръжение което според него няма как да понесе големи 

товари и не е проектирано за ППС с маса с товар по-голяма от означената на знака.  

       След проведената дискусия дали да остане или да се премахне поставения знак, Андон 

Андонов предложи да се обследва мостовото съоръжение от специалисти, които да дадат 

становище какви натоварвания може да понесе и тогава да се вземе решение относно 

необходимостта на знак №В-18 „Забранено влизането на ППС с маса с товар по-голяма от 

означената-с цифрово означение „ 12t“. 

 

КОМИСИЯТА РЕШИ: 

Решение  За сведение/за 

изпълнение 

Отговорник Срок 

Да се обследва мостовото 

съоръжение на  общински път JAM 

2030 при км. 2+000  от строителен 

инженер по пътно строителство, 

който да изготви компетентно 

становище. 

За изпълнение  Пепа 

Кючукова- 

зам.кмет на 

община Елхово  

30.11.2023г 

 

 

ПО ТОЧКА 2 ОТ ДНЕВНИЯ РЕД 

По точка 2 от дневния ред „Разни” 

 

Даден бе старт на коментари и разисквания, в резултат на които да се вземат най-правилните 

решения. 

Инсп. Г.Арабаджиев зададе въпросите: „Кога ще се изградят  изкуствени неравности/повдигнати 

пешеходни пътеки в града, като най-неотложните места за поставянето им са около училищата и 

по ул.Ангел Вълев до сградата на  гимназията? и „ Ще има ли зона за платено паркиране по 

ул.Ал.Стамболийски в района на централната градска част и от кога ще бъде действаща? ” 

Обсъдиха се различни гледни точки от присъстващите членове на ОбщКБДП къде има 

необходимост от изграждане или поставяне на изкуствени неравности/ повдигнати пешеходни 

пътеки,  като се стигна до решение да се обследват с приоритет районите около учебните 

заведения. 

По вторият въпрос на инсп. Г.Арабаджиев, г-жа Пепа Кючукова  отговори че към настоящият 

момент не може да даде категоричен отговор. 
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Инсп. Николай Христов Георгиев отправи питане относно изграждане на изкуствени неравности/ 

повдигнати пешеходни пътеки по ул.Чаталджа в района на МБАЛ „Свети Иван Рилски“-Елхово и 

предложи да се изградят такива за да се ограничи движението на превозни средства с 

непозволена скорост.  

Членовете на ОбщКБДП не приеха предложението на инсп. Николай Христов Георгиев, като се 

обосноваха че не е необходимо изграждане или поставяне на изкуствени неравности/ повдигнати 

пешеходни пътеки по всяка улица от града. 

 

КОМИСИЯТА РЕШИ: 

Решение  За сведение/за 

изпълнение 

Отговорник Срок 

Да се обследва необходимостта от 

поставяне или изграждане на 

изкуствени неравности/ повдигнати 

пешеходни пътеки около учебните 

заведения в гр.Елхово. 

За изпълнение  Андон Андонов 

гл.специалист в 

отдел“ТСУС“ 

при община 

Елхово 

До следващо 

редовно 

заседание на 

ОбщКБДП 

Не се одобри предложението за 

изграждане на изкуствени 

неравности/ повдигнати пешеходни 

пътеки по ул.Чаталджа в района на 

МБАЛ „Свети Иван Рилски“-Елхово. 

За сведение    

 
 

 

С това дневният ред бе изчерпан. Пепа Кючукова в качеството си на председател на ОбщКБДП 

закри заседанието. 

Проекта на настоящия протокол бе изпратен до всички членове на ОбщКБДП за проверка и 

потвърждение за изразено съгласие (при липса на забележки и допълнения).  

 

ПРИЛОЖЕНИЯ към настоящия протокол: 

1. Писмо-покана за участие в редовно заседание на ОбщКБДП 

2. Дневен ред на заседанието /Приложение №1/ 

 

  

 

 
……………/п/……………………….                                                                   …………………/п/……………………. 

    /ПЕПА КЮЧУКОВА/                                                                       /АТАНАСКА КАИШЕВА/ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОбщКБДП                                                             СЕКРЕТАР НА ОбщКБДП 

 

 


